


يقع جاليري نايلا في مدينة الرياض عاصمة المملكة العربية السعودية ويقوم بدوره
النشط في خدمة الوسط الفني السعودي بتقديم عروض مبتكرة ونشاطات ثقافية
فنية لمختلف اعمال الفنانين المحترفين والناشئين و لإثراء الساحة الفنية والثقافية
في المملكة بحلة مبتكرة ومعاصرة، بحيث انه يمتلك المساحة المناسبة لإستضافة

الأعمال العالمية والعروض الغير ربحية والندوات وورش العمل على حد سواء. 
ا من المعارض المحلية والعالمية. وينظم وقد استضاف جاليري نايلا في بداياته عددً
جاليري نايلا ايضاً المعارض الغير ربحية، بالإضافة الى عرض الاعمال الفنية على
المستوى الفردي. ويلتزم الجاليري بمساعدة المواهب الفنية واكتشافها وتعزيزها،
من خلال الأنشطة التي يقدمها للمجتمع الفني المحلي والعالمي، بعقد العديدمن
الندوات الفنية وورش العمل، والتعاون مع المؤسسات الفنية الخاصة والعامة
المحلية منها والعالمية، واستضافة الفنانين وتبادل الثقافات والخبرات مع المعاهد
والصلات المشهورة من أنحاء العالم، ولجميع نشاطات جاليري نايلا وبرامجه رسالة
 “واحدة “دعم الفن المعاصر واكتشاف المواهب ونشرها محلياً و عالميا

Naila Art Gallery has established a role in promoting art and engaging a wide
audience. The gallery was set up to be a platform of support for not only the
local creative scene but all of art and culture, and to establish a link between
the local audience and the international art scene.
The gallery is a foundational centre for art appreciation. It offers a changing and
active exhibition program with a calendar of events including workshops, art
talks, and numerous outreach activities.
This gallery has an active exhibition program and exhibits a wide range of works
and mediums, from paintings to sculptures to heritage pieces.



Artists Aman AlAbdeen, Norah AlAndas, Alia Mohammed, and
Salman AlAmeer beautifully blend reality with color and texture,
presenting a unique aesthetic in the 'Afaneen' exhibition. They
take us on a distinctive artistic journey through their four
creative worlds, revolving around the tree of creativity
connected by brush and color. The exhibition offers visitors a
chance to discover and appreciate this artistic diversity and
radiant beauty. It showcases a diverse collection of artworks that
combine different techniques and artistic styles, highlighting the
richness and diversity of contemporary Saudi art. In the
'Afaneen' exhibition, the artists present a wonderful mix of
paintings that embody various themes ranging from nature and
culture to heritage, reflecting a rich and multifaceted artistic
experience.

يجسد الفنانون أمان العابدين، نورة العندس، عالية محمد، وسلمان الأمير، بتناغم
ا يشكل معرض فائق بين الواقع والحس اللوني، بين الخامة واللوحة، جمالًا فريدً
"آفانين". يأخذوننا في جولة فنية مميزة بين عوالمهم الفنية الأربعة، تدور حول
شجرة الإبداع التي تربطها الفرشاة واللون، مقدمين لنا معرض يتيح للزوار فرصة
اكتشاف وتقدير هذا التنوع الفني والجمال المتألق. يستعرض المعرض مجموعة
متنوعة من الأعمال الفنية التي تجمع بين التقنيات المختلفة والأساليب الفنية،
مما يبرز الثراء والتعددية في الفن السعودي المعاصر. يقدم الفنانون في
ا من اللوحات التي تجسد مواضيع متنوعة تتراوح بين ا رائعً معرض "آفانين" مزيجً

الطبيعة والثقافة والتراث، مما يعكس تجربة فنية غنية ومتعددة الأوجه.



أمان العابدين 
أمان حبيب زين العابدين، فنانة سعودية تطمح في نقل رسالتها عبر العالم وتطوير
فنها للمشاركة في المعارض العالمية بينما تقوم بإرشاد المواهب الناشئة. شاركت
في مسابقات الرسم التابعة لشركة أرامكو، وفي معارض بجامعة الملك سعود،
ا في مجموعة بالإضافة إلى معرض فردي بعنوان "ضي القمر". تعتبر أمان عضوً
قيمت رياض الفن وشاركت في معارض ومسابقات متنوعة، بما في ذلك تلك التي أُ
في القاهرة. حاصلة على درجة البكالوريوس في تربية الفنون، قامت بتنظيم ورش
عمل وتدريبات وكذلك توجيه الفنانين الشبان. بخبرتها في تزيين الفعاليات وتصميم

ا في منصات تدريب الفنون عبر الإنترنت. الأزياء، شاركت أيضً

Aman Habib Zainalabdeen, a Saudi artist, aims to share her message globally
and enhance her artistry for international exhibitions while mentoring budding
talents. Her journey includes participation in Aramco painting contests,
exhibitions at King Saud University, and a solo show titled "Guest of the Moon."
Aman is a member of the Riyadh Art Group and engaged in various exhibitions
and competitions, including those in Cairo. Holding a Bachelor's degree in Art
Education, she has conducted workshops and served as a private art instructor.
With experience in event decoration and fashion design, she also contributed to

.online art training platforms



AMAN AL-ABDEEN

Folklore in its colors

Mixed Media

200 x 112 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

Glory

oil and acrylic on canvas

110 x 90 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

Kashta

oil and acrylic on canvas

90 x 90 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

Power

Acrylic And Gold Paper On Canvas

120 x 90 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

Race towards light

Acrylic on canvas

180 x 110 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

Recreation

oil and acrylic on canvas

110 x 90 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

The king - الملك عبدالعزیز

oil on canvas

80 x 80 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

The king - الملك عبدالعزیز

oil on canvas

80 x 80 x 5 cm



AMAN AL-ABDEEN

Timeless costumes

oil and acrylic on canvas

140 x 100 x 5 cm



سلمان الأمير 
سلمان محمد الأمير فنان سعودي من مواليد ١٨ نوفمبر ١٩٦٣ في الأحساء،
السعودية. حاصل على درجة البكالوريوس في الهندسة المعمارية والتخطيط من
جامعة الملك فيصل بالدمام، ودرجة الماجستير في الفنون الجميلة بتخصص
التصميم الداخلي من جامعة سيراكيوز في نيويورك، الولايات المتحدة الأمريكية. إلى
جانب عمله كمهندس تصميم داخلي في مؤسسة المشكاة للتصميم الداخلي،
يسعى سلمان بشغف للمشاركة في معارض ومسابقات فنية متنوعة. وقد حقق
سلمان المركز الأول في فئة مسار المدرسة الواقعية في معرض الصقور والصيد
السعودي والدولي في الرياض عام ٢٠٢٢. كما قام بإقامة فنية وتدريب فني
أكاديمي، وقاد ورش عمل في رسم البورتريه والرسم على النماذج الحية. تتمتع
مواهب سلمان بتنوع واسع يمتد إلى التصميم الجرافيكي والظهور في وسائل

الإعلام، مما يعكس رحلته الفنية المتعددة الأوجه.

Salman Mohammed Al-Amir is a Saudi artist born on November 18, 1963, in Al-
Ahsa, Saudi Arabia. He holds a Bachelor's degree in Architecture and Planning
from King Faisal University, Dammam, and a Master's degree in Fine Arts with a
specialization in Interior Design from Syracuse University, New York, USA.
Alongside his career as an interior design engineer at Al-Mushka for Interior
Design, he passionately pursues his artistic endeavors, participating in various
art exhibitions and competitions. Notably, Salman has secured the first-place
position in the Real School Path Category at the Saudi and International
Falconry and Hunting Exhibition in Riyadh in 2022. He has also conducted art
residencies, served as an academic arts trainer, and conducted workshops in
portrait painting and live model drawing. Salman's diverse talents extend to
graphic design and media appearances, reflecting his multifaceted artistic

.journey



SALMAN AL-AMEER

HENNA NIGHT, 2024

Acrylic on canvas

150 x 140 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

LIFE INSIDE A GOLDEN FRAME, 2022

oil on canvas

90 x 90 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

RHEUM IN YOUR EYES, 2022

oil on canvas

90 x 90 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

RHEUM IN YOUR EYES, 2022

oil on canvas

90 x 90 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

RHEUM IN YOUR EYES, 2022

oil on canvas

90 x 90 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

THE FARMER, 2024

Acrylic on canvas

85 x 150 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

THE GIRL WITH THE GOLDEN BURQUE, 2024

Acrylic on canvas

85 x 150 x 5 cm



SALMAN AL-AMEER

THE SMILE OF A WISE MAN, 2024

Acrylic on canvas

85 x 150 x 5 cm



نورة العندس 
نورة عبدالله العندس هي فنانة سعودية موهوبة في الفن التجريدي والتعبيري .
حازت على درجة البكالوريوس في تاريخ الفن وحصلت على العديد من الجوائز، منها
المركز الأول في جائزة عبدالله عبداللطيف والمركز الأول في فنون الطبيعة. تم
عرض أعمالها الفنية على المستوى الوطني والدولي، بما في ذلك في قطر ودبي
والرياض. تتميز أعمال نورة بأسلوبها التجريدي والتعبيري الفريد، وغالباً ما تكون

مصدرها مباشرة من الروابط الاجتماعية مع الفنانين السعوديين.

Noura AlAndas is a talented Saudi abstract and expressionist artist. She holds a
Bachelor's degree in Art History and has received numerous awards, including
first place in the Abdullah Abdulatif Award and first place in Nature Arts. Her
artworks have been exhibited both nationally and internationally, including in
Qatar, Dubai, and Riyadh. Noura's work is characterized by its unique abstract

.and expressive style, often sourced directly from social links with Saudi artists



NORAH AL-ANDAS

Untitled, 2024

Acrylic on canvas

130 x 210 x 5 cm



NORAH AL-ANDAS

Untitled, 2022

Acrylic and Mix Media on Canvas

140 x 80 x 5 cm



NORAH AL-ANDAS

Untitled, 2024

Acrylic and Mix Media on Canvas

150 x 155 x 5 cm



NORAH AL-ANDAS

Untitled

Acrylics And Mixed Media On Canvas

160 x 130 x 5 cm



NORAH AL-ANDAS

Untitled

Acrylics And Mixed Media On Canvas

110 x 110 x 5 cm



NORAH AL-ANDAS

Untitled, 2021

Acrylic on canvas

100 x 100 x 4 cm



عالية محمد
لدت في الرياض وتخرجت من جامعة الملك سعود بتخصص اللغة عالية الحربي، وُ
العربية، ثم انتقلت إلى المدينة المنورة. بدأت رحلتها الفنية بالاكتشاف والتطوير من
خلال حضور العديد من الدورات لتحسين مهاراتها وفهم القواعد الأساسية. شاركت
في عدة معارض فنية من بينها: معرض "الرياض آرت 2022" في جاليري نايلا، معرض
"أنا المدينة الثاني 2022" بتنظيم من جمعية الثقافة والفنون بالمدينة المنورة،
معرض "الرياض آرت 2021"، ومعارض أخرى في جمعية الثقافة والفنون بالمدينة

المنورة وجدة، بالإضافة إلى معارض أخرى مع جاليري زاويا في جدة.

Alia AlHarbi, born in Riyadh, graduated from King Saud University with a major
in Arabic language, then moved to Al-Madinah Al-Munawwarah. She embarked
on her artistic journey of discovery and development by attending numerous
courses to enhance her skills and understand the fundamental principles. She
has participated in several art exhibitions, including "Riyadh Art 2022" at Naila
Gallery, "I Am Al-Madinah Second 2022" organized by the Cultural and Arts
Association in Al-Madinah Al-Munawwarah, "Riyadh Art 2021," and other
exhibitions with the Cultural and Arts Association in Al-Madinah Al-
Munawwarah and Jeddah, as well as other exhibitions with Zawaya Art Gallery

.in Jeddah



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

120 x 100 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

120 x 100 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

120 x 100 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

100 x 100 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

100 x 100 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

100 x 100 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

50 x 50 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

50 x 50 x 5 cm



ALIA MOHAMMED

Untitled, 2023

Mixed Media

50 x 50 x 5 cm


